
Protokół Nr 52/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 26.01.2010r. Początek 
posiedzenia godz. 16.15 zakończenie 17:15.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz  Bierowski  - nieobecny
5. Piotr Tyrawa - nieobecny
6. Kordian Kosowski - nieobecny

Nieobecni usprawiedliwieni: P. Piotr Tyrawa, T. Bierowski
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pani Skarbnik G.Nawalaniec
2. Pan Burmistrz M. Górecki

Porządek obrad : 
1. Omówienie projektu w sprawie zmiany uchwały Nr L/258/09 Rady Miejskiej w Kowarach z 

dnia 21 grudnia 2009 roku w sprawie budżetu gminy na rok 2010.
2. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad 1.
Przewodnicząca  otworzyła  posiedzenie  Komisji  przedstawiając  porządek  posiedzenia-  został 
przyjęty bez zastrzeżeń. Następnie głos zabrała Pani Skarbnik, która omówiła projekt uchwały  w 
sprawie  zmian  uchwały Nr L/258/09 Rady Miejskiej  w Kowarach z  dnia  21 grudnia  2009r  w 
sprawie budżetu gminy na rok 2010.Zmiany dotyczyły załącznika nr 6 i nr 8 do uchwały jak podano 
wyżej. Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.
Ad2.W sprawach  różnych  poruszono  problem budownictwa  komunalnego.  Komisja  uważa,  że 
należy w trybie pilnym zająć się tym tematem, gdyż lista osób oczekujących na mieszkanie stale się 
wydłuża. Członkowie Komisji oceniają ,że podejmowane działania  np.  planowane mieszkania na 
Waryńskiego 13, (na które w budżecie 2010r są  pieniądze) bardzo przedłużają się w czasie. W 
związku z powyższym Komisja proponuje, aby na następnym posiedzeniu Komisji ,z udziałem Dyr. 
ZEZK.  Pana  Burmistrza  oraz   pracowników  Urzędu  ,   zająć  się  tą  sprawą.  Następnie 
Przewodnicząca  przedstawiła  pismo  mieszkańców  z  ul.  Wiejskiej  40  w  sprawie  utwardzenia  i 
położenia  nawierzchni  asfaltowej  na  drodze  dojazdowej  tj.  na  odcinku  około  50m  łączącym 
mieszkańców z ul. Wiejską. Pismo  w tej sprawie było złożone do Urzędu w listopadzie 2009r. 
Mieszkańcy otrzymali w dniu 10 .12. 09 r.  odpowiedź negatywną. Zwracają się   ponownie (pismo 
złożone w dniu26.01.2010r) o uwzględnienie ich potrzeb w związku z planowanym remontem ul. 
Wiejskiej  i  budową  chodników  w  roku  2010.Komisja  jednogłośnie  przychyla  się  do  prośby 
mieszkańców  uwzględniając  fakt  ,że  ten  odcinek  drogi  od  lat  był  poprawiany  siłami  samych 
mieszkańców, natomiast istnieje potrzeba utwardzenia tego odcinka poprzez np. położenie asfaltu , 
a tego mieszkańcy sami nie wykonają.

1



Wnioski.
1. W związku z rosnącymi potrzebami w zakresie budownictwa komunalnego Komisja 
wnioskuje , aby następne posiedzenie Komisji Budżetowej było poświęcone tej 
sprawie . Na posiedzenie Komisji planuje się zaprosić Panią Dyr. ZEZK , Pana 
Burmistrza oraz pracowników Urzędu.
2. W związku z pismem mieszkańców z ul. Wiejskiej 40 Komisja wnioskuje o 
pozytywne rozpatrzenie ich pisma,  głównie ze względu na planowane prace 
remontowe ul. Wiejskiej, a także fakt ,iż ten odcinek drogi nigdy  nie był ujmowany w 
planach  remontowych miasta.

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska
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